
Zápis z jednání  

Výboru sociálního a zdravotního ÚMČ Praha – Vinoř 

dne 4.12.2018 

 

Zahájení: 16.30 hod. 

 

Přítomni: Jan Červenka (předseda - JČ), Ivana Zikmundová (IZ), Jiřina Dlabačová (JD),  

  Lenka Janoušková (LJ), Markéta Marešová (MM) 

  

Na jednání byly projednány tyto otázky: 

 

1) Předseda podal informaci o jednání (26.11.2018) s Ing. Lenkou Turnerovou, 

předsedkyní výboru v minulém volebním období. M.j. konstatoval, že výboru nebyly 

předány žádné písemné materiály dokumentující činnost bývalého výboru, respektive 

obsahující informace o osobách sociálně potřebných v obvodu MČ Praha-Vinoř. Ani 

ústně nebyla označena žádná osoba, která by se aktuálně dala označit za osobu v nouzi 

bez zajištění zdravotní či jiné sociální péče.  

2) Všichni členové shodně zajistí v rámci svých možností informovanost o činnosti výboru 

tak, aby případně potřebné osoby měly možnost obrátit se na konkrétního člena výboru 

se svým problémem. Výbor připraví krátkou informaci o činnosti a členech výboru do 

vydání Vinořského zpravodaje (zajistí JČ) s tím, že všichni členové VSZ souhlasí 

s uveřejněním svých telefonických spojení v takovém oznámení.  

3) Výbor projedná s praktickými lékaři působícími ve Vinoři možnost spolupráce ve formě 

označení osob, které dle úsudku lékařů potřebují pomoci v sociální oblasti (zajistí IZ, 

JD a LJ).  

4) Výbor konstatuje, že jedním z jeho hlavních budoucích cílů, krom péče poskytované 

konkrétním osobám, bude snaha o zajištění prostoru a jeho provozu, k možnému pobytu 

osamocených osob („denní stacionář“). Aktuálně k zajištění možnosti zkušebního 

fungování osloví výbor ŘK farnost (zajistí JČ).  

5) Předseda informoval výbor, že Rada MČ k jeho návrhu v rozpočtu MČ pro rok 2019 

navýšila prostředky pro sociální činnost o 100.000,- Kč. Dále byla do prostředků 

určených pro sociální činnost přesunuta částka 250.000,- Kč, účelově určená ZŠ pro 

náhradu nákladů spojených s dotovaným stravováním starobních důchodců.            

 

 

Ukončení: 18.30 hod. 

 

 

Zapsal: Jan Červenka, předseda VSZ ÚMČ Praha-Vinoř 

  

 

 

 

 

 
 


